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c/ Enrique Granados, 35 Local 4  ·  Barberà del Vallès

Reforma integral 
de cocina.

Desde 3500€
En solo 5 días
Presupuesto 
gratis

Cambiar bañera por plato de 
ducha carga mineral, 

antideslizante. 200 x 70 cm 

Retirada runa.

Elimina riesgo de caída

En solo 24h
Por solo 599€

 Montar mampara cristal
de seguridad 6 mm,

desde 450€

platdutxa@gmail.com  ·  www.dutxaplat.com
622 269 815  ·  681 656 714   ·   93 146 96 33

100% FINANCIACIÓN, CONSÚLTANOS
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L’Agència de Residus de Catalunya i l’Ajuntament 
informen la Comissió de l’Amiant dels processos 
per a l’encapsulament i la retirada de l’amiant
L’Agència de Residus de Catalunya i l’Ajuntament 
de Badia del Vallès van informar la Comissió de 
l’Amiant sobre els processos que estan duent a ter-
me per impulsar l’encapsulament i la retirada de 
l’amiant dels edificis d’habitatges de Badia. A cau-
sa de l’elevada quantia de les licitacions que s’han 
de fer, caldrà presentar-les a Europa i es calcula que 
les obres podran començar a finals d’aquest any.

La reunió va tenir lloc el 20 d’abril a la Sala de 
Plens de l’Ajuntament. Hi van participar el direc-
tor de l’Agència de Residus, Isaac Peraire; el direc-
tor d’Infraestructures de l’Agència, Josep Simó; 
l’alcaldessa de Badia, Eva Menor, i el tinent d’alcal-
dessa primer, Rafael Moya. 

Col·laboració i coordinació entre l’Agència i 
l’Ajuntament

A les seves intervencions, Isaac Peraire i Eva Me-
nor van destacar la col·laboració i coordinació 
entre l’Agència i l’Ajuntament per aconseguir 
accelerar els processos tot el que permet la nor-
mativa en licitacions amb imports tan elevats 
com és el cas de Badia. 

A la reunió, van explicar que finalment s’ha optat 
per fer tres processos de licitació: Un, per a l’assis-
tència tècnica de tot el procés d’encapsulament i 
retirada de l’amiant i dues licitacions específiques, 
una per l’encapsulament, amb la intenció que co-
menci al més aviat possible, i una altra, que es divi-
dirà en lots, per a la retirada de l’amiant dels edifi-
cis d’ús residencial de Badia. 

Assistència tècnica externa per a tot el procés 
d’encapsulament i retirada de l’amiant

Peraire i Menor van indicar que disposar d’una 
assistència tècnica externa de tots els treballs pot 
comportar, en un primer moment, un lleuger re-
tard en l’inici de les obres, però que, un cop inici-
ats els treballs, facilitarà la coordinació durant tot 
el procés i assegurarà que es pugui desenvolupar 
més àgilment. En aquest sentit, l’alcaldessa de Ba-
dia va explicar que comptar amb un suport tècnic 
extern evitarà que incidències o dificultats sobre-
vingudes en el normal funcionament de l’Ajun-
tament puguin comportar endarreriments. Rafael 

Moya va subratllar que “tindrem una empresa que 
ens farà tota l’assistència tècnica, un referent que 
ens acompanyarà en tot el procés”.

L’encapsulament de l’amiant, a finals d’any

El director de l’Agència de Residus i l’alcaldes-
sa també van destacar la gran complexitat de 
tots els tràmits administratius necessaris per po-
sar en marxa el projecte i van subratllar el to-
tal compromís entre ambdues administracions 
per accelerar tot el possible la retirada de l’ami-
ant. En aquest sentit, van explicar que, segons la 
normativa de contractació, l’elevada quantia de 
les obres exigeix la presentació de les licitacions 
a la Unió Europea, fet que endarrerirà els termi-
nis d’inici de les obres. Així doncs, calculen que 
el procés d’encapsulament de l’amiant podria 
iniciar-se a finals d’aquest any. 

Eva Menor va agrair tota l’ajuda i col·laboració 
que està rebent l’Ajuntament per part de l’Agèn-
cia de Residus. El seu director va destacar la “feina 
conjunta” realitzada amb l’Ajuntament i va subrat-
llar que “el temps que portem amb el procés des de 
la concessió de la subvenció, menys de mig any, és 
molt poc; sé que és urgent, que és necessari, però 
hi ha unes regles i les hem de complir”. També van 
detallar que l’import de la subvenció encara no 
s’ha transferit a l’Ajuntament. La Generalitat anirà 
abonant els imports dels treballs efectivament efec-
tuats, és a dir, en funció de les factures proforma 
que aniran emetent les empreses un cop s’iniciïn 
les obres, segons les fases i els imports que es fixin a 
les bases de licitació.

Rafael Moya va explicar que els terminis per a 
l’encapsulament i la retirada de l’amiant estan in-
dicats a la memòria bàsica a partir de la qual s’ha 

aconseguit la subvenció. En concret, es calcula 
unes 45 jornades de treball per realitzar l’encap-
sulament de l’amiant i uns terminis que oscil·len 
entre les 120 i les 140 jornades de treball per als 
quatre lots en què es dividirà la retirada de l’ami-
ant, per facilitar que es pugui treballar al mateix 
temps en diverses comunitats de veïns.

Informació a les comunitats de veïns pel 
tràmit que hauran de fer

L’alcaldessa va explicar que, com la intervenció es 
farà als habitatges, que són de propietat privada, 
l’única manera legal de fer-ho, és a través d’una 
convocatòria de subvenció dirigida a totes les co-
munitats de propietaris. L’Ajuntament no té la ti-
tularitat dels habitatges on es retirarà l’amiant i, 
per tant, no pot intervenir sense que cada comu-
nitat ho demani de manera expressa.

L’Ajuntament està treballant en les bases de la con-
vocatòria que s’aprovaran per l’òrgan competent. 
Un cop aprovades, s’informarà a totes les comuni-
tats de propietaris dels tràmits que han de seguir. 

A la reunió es va acordar que l’Associació de 
Veïns i l’Ajuntament acompanyaran les comu-
nitats de veïns en aquest procés i les informa-
ran directament per preparar la documentació 
necessària. També es comptarà amb els gestors 
de les comunitats, alguns d’ells membres de la 
Comissió de l’Amiant, i que seran peça clau en 
el procés de comunicació i de gestió de la trami-
tació de la documentació.

El director de l’Agència de Residus de Catalu-
nya es va oferir a la Comissió per tornar-se a 
reunir per actualitzar la informació “cada vega-
da que sigui necessari”.
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Inici de les obres del nou Espai Musical i Punt 
d’Atenció Juvenil, a l’edifici del Centre Cívic
Ja han començat les obres per a la posada en marxa del Punt d’Atenció Juvenil i de l’Espai Musical, que estaran situats 

a la planta baixa i a la primera planta de l’edifici del Centre Cívic, a la plaça de les Entitats. El nou equipament estarà 

distribuït de la següent manera: A la planta baixa s’instal·larà el Punt d’Atenció Juvenil i una sala polivalent, i, a la 

primera planta, els 5 bucs d’assaig.

Les obres, que van començar el 
28 de març, oferiran zona de 
vestíbul i recepció, 5 bucs d’as-
saig, espais de lleure, sala poli-
valent, bany de dones, homes i 
adaptat, instal·lacions de clima-
tització, ventilació mecànica, il-
luminació artificial i ascensor 
adaptat a necessitats de perso-
nes amb mobilitat reduïda.

Punt d’Atenció per assessorar 
les persones joves

La planta baixa, amb una su-
perfície de 180 metres qua-
drats, estarà destinada a usos 
generals i sala polivalent. 
També comptarà amb el punt 
d’atenció juvenil, un despatx 
amb sala de reunió i els tres 
banys de l’equipament. El 
punt d’atenció juvenil oferirà 
assessorament a persones joves 

en temes d’habitatge, forma-
ció, ocupació i mobilitat inter-
nacional. 

5 bucs d’assaig, a la primera 
planta

A la planta primera, amb una 
superfície de 195 metres qua-
drats, és on es concentrarà l’ús 
específic de l’activitat musi-
cal. Constarà de 5 bucs d’as-
saig insonoritzats a la zona del 
mur opac de la façana posteri-
or. A aquests bucs s’hi accedirà 
per un distribuïdor que va des 
de les escales que venen de la 
planta baixa fins a la porta que 
comunica amb l’Auditori Mu-
nicipal.

Aquest espai de distribució 
comunica amb la planta bai-
xa a través de les escales i hi té 

contacte visual a través de l’es-
pai a doble alçada del vestíbul. 
Quedarà il·luminat amb llum 
natural que entra pel mur cor-
tina a doble alçada orientat a 
Sud-est de la façana principal 
de l’edifici.

Espai accessible

Els accessos a l’edifici des de la 
via pública seran accessibles, 
així com l’itinerari, entre els 
diversos espais i sales. L’equi-
pament també comptarà amb 
un ascensor adaptat per per-
metre l’accessibilitat a la sego-
na planta.

Les obres, amb un import d’ad-
judicació de 258.489,22 eu-
ros (sense IVA), tenen un ter-
mini d’execució màxim de tres 
mesos i substituiran els bucs 

d’assaig del Casal de Joves, que 
està afectat per la planificació 
urbanística del municipi. 

Amb el nou Espai Musical i 
Punt d’Atenció Juvenil, Ba-
dia disposarà d’un millor 

equipament per a la pràctica 
musical i atenció a les perso-
nes joves al centre del municipi, 
que oferirà moltes possibilitats 
per a la realització de tota mena 
d’activitats gràcies als seus es-
pais polivalents. 
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Badia celebrarà la Festa Major 
els dies 17, 18 i 19 de juny
Badia torna a celebrar la seva Fes-
ta Major aquest any, després de 
l’aturada per la pandèmia de Co-
vid-19. Els actes tindran lloc del 
divendres 17 al diumenge 19 de 
juny al recinte firal d’Av. de Bur-
gos i en altres espais de la ciutat, 
com el Parc de Joan Oliver, el 
Casal de Joves i el Casal de Gent 
Gran. Entre l’àmplia oferta d’ac-
tivitats, destaca l’actuació de Kiko 
Veneno, divendres a les 23 hores, 
al Recinte Firal. 

A continuació, avancem algunes 
de les activitats, que ampliaren en 
altres publicacions i que sortiran 
en el programa de mà de la Fes-
ta Major, que es distribuirà pròxi-
mament. 

Divendres, 17 de juny: Pregó, 
disco infantil, led party i Kiko 
Veneno en concert

• Pregó, amb Improshow, a les 
20 h a la Plaça Major.

• Batucada, amb Somsò, a les 
21 h a la Plaça Major.

• Disco Infantil, amb Disco 
Xics, al Parc de Joan Oliver, a 
partir de les 21.30 h.

• Led Party, al Casal de Joves, 
amb Dj Adrià Ortega, a partir 
de les 21 h.

• Concert de Kiko Veneno, al 
Recinte Firal, a partir de les 23 
h.
Kiko Veneno, cantant i compo-
sitor de rock i rumba, és recone-
gut pel seu disc “Veneno”, amb 
els germans Rafael i Raimundo 
Amador, la creació de “Volando 
voy”, que va fer famosa Cama-
rón de la Isla, i la seva llarga tra-
jectòria com a solista, de la qual 
destaquen el disc “Échate un 
cantecito” i el recent “Hambre”.

• Dj Yelitos, al Recinte Firal, a 
partir de les 00.30 h.

Dissabte, 18 de juny: Trobadia, 
Badia ‘n’ Rock, Talent Show i 
concert de The Covers Band

• Al mati, activitats de les en-
titats (puntaires, exhibició de 
taitxí i manualitats) i inflables al 
Parc de Joan Oliver a partir de 
les 11 h.

• Espectacle-actuació Sextruck, 
amb Magranes, al Parc de Joan 
Oliver a partir de les 17 h.

• Espectacle de Sarsuela, al 
Casal de la Gent Gran, a les 
18.30 h.

• Trobadia, a la Plaça Major, a 
partir de les 19 h, amb actuaci-
ons de les entitats.

• Badia ‘n’ Rock, al Casal de Jo-
ves, a partir de les 19 h.
Amb les actuacions de Sin City 
(tribut a AC/DC), The Slavers 
(tribut a Iron Maiden), Motör-
hits (tribut a Motörhead), Ter-
ror Mundi i Sickoticks.

• Talent Show, al Parc de Joan 
Oliver, a partir de les 19.30 h.

• Concert, amb The Covers 
Band, al Recinte Firal, a partir 
de les 23 h.
The Covers Band és un grup 
que versiona grans èxits de 
rock’n’roll de totes les èpoques. 

• DJ Yelitos, al Recinte Firal, a 
partir de la 1 h.

Diumenge, 19 de juny: 
Fireta infantil, Holly Party, 
Havaneres, Festival Rock’n’roll 
Star, amb La Frontera, Danza 
Invisible i La Guardia, i 
Piromusical

• Fireta Infantil al Parc Joan Oli-
ver, a partir de les 11 h.

• Tallers al Casal de Joves, amb 
Dj Neas.

• Trobadia, a la Plaça Major, a 
partir de les 19 h, amb actuaci-
ons de les entitats.

• Ball de Festa Major al Casal 
de la Gent Gran, amb el duet 
musical Fredy, a partir de les 
19.30h.

• Holi Party, al Casal de Joves, a 
les 20 h.

• Rom amb Havaneres al Parc 
de Joan Oliver a partir de les 
20.30 h .

• Festival Rock & Roll Star, 
al Recinte Firal, a partir de les 
21.30 h.
Rock & Roll Star està integrat 
per Javier Andreu, de La Fron-
tera; Javier Ojeda, de Danza In-
visible, i Manuel España, de La 
Guardia, que interpretaran les 
cançons que els han fet famosos 
i que són himnes generacionals. 

• Piromusical, a l’Escola les Se-
guidilles), a les 23.30 h.

Pots consultar el programa a 
https://bit.ly/ProgramaFestaMa-
jorBadia2022

Reserva’t 17, 18 i 19 de juny i 
gaudeix de Badia amb una Festa 
Major per a totes les edats!
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Celebració del Dia de la Independència 
a la Sala de Plens de l’Ajuntament

La Comissió Mixta Generalitat−Ajuntament 
de Badia es reactiva després de tres anys

Dijous 14 d'abril va tenir lloc 
a la Sala de Plens l'acte institu-
cional amb motiu de la com-
memoració del Dia de la Inde-
pendència de Badia. A l'acte va 
intervenir l'alcaldessa, Eva Me-
nor, que va destacar la capaci-
tat de lluita de la ciutat, que ha 
aconseguit grans èxits col·lectius 
com la concessió de la subvenció 

per a la retirada de l’amiant. 
L’acte va comptar amb la pre-
sència de les persones represen-
tants dels grups municipals.

Va ser la primera vegada que 
aquesta efemèride es tornava 
a celebrar de manera presenci-
al des de 2019, a conseqüència 
de l'arribada de la pandèmia. 

L'acte estava obert a la ciutada-
nia, que va omplir l’aforament 
de la Sala de Plens.

Badia del Vallès es va cons-
tituir com a municipi el 14 
d'abril de 1994, quan es va in-
dependitzar de la mancomuni-
tat formada per Barberà i Cer-
danyola del Vallès.

La Comissió Mixta formada per 
la Generalitat i l’Ajuntament de 
Badia del Vallès es va tornar a 
reunir, el 3 de maig, després de 
tres anys, a petició de l’Ajunta-
ment. Entre els temes tractats, 
el finançament de Badia, la re-
habilitació dels edificis i la reti-
rada de l’amiant, la millora dels 
equipaments educatius i la reac-
tivació comercial.

La trobada, que va tenir lloc al Pa-
lau de la Generalitat, va estar en-
capçalada per la consellera de la 
Presidència, Laura Vilagrà, i l’al-
caldessa de Badia del Vallès, Eva 
Menor, i va comptar amb la parti-
cipació de 14 alts càrrecs de diver-
sos departaments de la Generali-
tat. Per part de l’Ajuntament van 
acompanyar Eva Menor el primer 
tinent d’alcaldessa, Rafael Moya, 
i la cap del Gabinet, Mar Medi-
na. La Generalitat va transmetre 
a l’Ajuntament el seu compromís 
per reactivar les reunions entre 
ambdós organismes.

Restabliment de la Comissió 
sobre el Finançament Específic 
de Badia

Durant la reunió es van tractar di-
versos temes que afecten la ciuta-
dania badienca. Entre ells, la mi-
llora del finançament de Badia. 
En aquest sentit, es va acordar el 
restabliment de la Comissió sobre 
el Finançament Específic de Ba-
dia del Vallès per tal que elabori 
una proposta definitiva de finan-
çament per al municipi.

David Rodríguez, secretari de 
Governs Locals i Relacions amb 
l’Aran va reconèixer que “el fi-
nançament local és claramentin-
suficient” i es va comprometre 

a treballar la proposta de finan-
çament definitiu que planteja 
l’ajuntament. En aquest sentit, va 
anunciar que es crearà un grup de 
treball amb representant d’amb-
dues administracions. De cara al 
2023, va explicar que es tindrà 
en compte l’increment de l’IPC a 
l’hora d’aportar recursos a Badia 
en el cas de que no s’hagi arribat 
a cap acord sobre un nou sistema 
de finançament.

Rehabilitació dels blocs i 
construcció de balcons als 
edificis estrella i lineals

Quant al parc d’habitatges, es va 
demanar coordinar el calendari 
de les intervencions anunciades 
per la consellera amb l’Agència de 
l’Habitatge de Catalunya. El di-
rector de Qualitat de l’Edificació i 
Rehabilitació de l’Habitatge, Jor-
di Sanuy, va explicar que, en breu, 
s’iniciarà la intervenció al bloc del 
carrer Algarve, 5 i que es preveu 
la rehabilitació d’un total de tres 
blocs aquest any i de cinc blocs a 
l’any a partir de l’any vinent.

Eva Menor va reiterar la demanda 
de l’Ajuntament perquè l’Agència 
de l’Habitatge de Catalunya acla-
reixi els requisits i valoració del 
preu dels balcons en els blocs line-
als, per poder pactar el nou calen-
dari d’intervencions.

Conveni per al desamiantat dels 
edificis de Badia

La consellera de la Presidència 
va explicar el conveni per al de-
samiantat de Badia, on el Go-
vern, a través de l’Agència de 
Residus de Catalunya, finança-
rà amb 4.491.818 euros totes les 
actuacions de desamiantat dels 

edificis d’ús residencial del mu-
nicipi i la gestió correcta dels re-
sidus generats.

Vilagrà va agrair el compromís de 
l’Ajuntament de Badia del Vallès i 
va qualificar de “lluita compartida 
de gran abast i transversal” la tasca 
conjunta entre Govern, governs lo-
cals, sectors socioeconòmics i ciu-
tadania per a l’erradicació de l’ami-
ant. Es tracta d’un problema greu 
de salut pública i el compromís de 
la Generalitat és total “perquè Ca-
talunya sigui un país lliure d’ami-
ant”, va afirmar la consellera. El 
Govern acabarà d’enllestir-ho tot 
en el Pla Nacional per a l’Erradica-
ció de l’Amiant i amb el projecte 
de llei per a desenvolupar-lo.

L’alcaldessa va agrair el compromís 
del president de la Generalitat per 
a l’erradicació de l’amiant de Ba-
dia i va posar en valor la feina feta 
per l’Agencia de Residus de Cata-
lunya, no només en l’aprovació de 
la subvenció sinó per tot el suport 
que està donant a l’Ajuntament 
en la tramitació de les licitacions. 
Eva Menor va fer un especial agra-
ïment a Isaac Peraire, director de 
l’Agencia, pel seu compromís i de-
dicació amb Badia.

Petició de recursos davant dels 
canvis en l’oferta educativa de 
Badia

Eva Menor va demanar que, 
“de cara al repartiment dels re-
cursos, es tinguin en compte les 
necessitats dels equips directius 
dels centres per fer els projec-
tes que comporta la nova oferta 
educativa de Badia”.

El director general de Centres 
Públics, Jean-Marc Segarra, va 

assegurar que “hem de prioritzar 
el projecte educatiu de Badia i, 
davant del canvi en l’oferta educa-
tiva, estem avaluant els projectes i 
les vies de finançament, i en unes 
setmanes donarem resposta”.

L’alcaldessa va indicar que l’Ajun-
tament ha detectat oportunitats 
de formació professionalitzado-
ra en àmbits com la retirada de 
l’amiant i la rehabilitació d’edi-
ficis i que es necessitaran espais 
de l’edifici El Molí per encaixar 
aquesta formació.

Modificacions al marc legal per 
permetre una zona comercial de 
Badia a prop de l’Ikea

A la reunió també es va tractar 
una demanda feta per l’Ajunta-
ment amb relació al comerç, on 
es va plantejar la incorporació a 
la Llei 1/2009 o l’aprovació d’un 
reglament d’acompanyament per 
estendre Badia com a municipi 
assimilable a un de més de 50.000 
habitants, com a continu urbà 
amb Sabadell, per fer possible 
l’activació d’una zona comercial al 
solar situat a prop de l’Ikea.

La subdirectora general de Co-
merç, Montserrat Gallardo, va 
explicar que no està plantejada 
la modificació de la norma i va 
avançar la programació d’una re-
unió per veure les possibilitats en 
funció del marc legal.

Valorar la singularitat de Badia 
a l’hora de dotar els Serveis 
Socials

L’alcaldessa va tornar a demanar 
que es tinguin en compte les sin-
gularitats de Badia a l’hora de fer 
el repartiment de les dotacions a 

Serveis Socials. El director gene-
ral de Serveis Socials, Josep Maria 
Forné, va explicar que “s’està ava-
luant, per part del servei, indica-
dors per mesurar singularitats del 
municipi per millorar el contracte 
programa i així millorar la gestió 
de cara a l’any vinent”.

Reunió fructífera

La consellera Vilagrà va qualifi-
car la reunió com a “fructífera”, ja 
que va permetre arribar a acords 
que són importants per a la ciutat 
de Badia del Vallès, i que suposen 
una millora en la qualitat de vida 
dels habitants del municipi en te-
mes prioritaris com la salut, l’ha-
bitatge, l’educació i el comerç.

L’alcaldessa va agrair la partici-
pació d’un gran nombre d’alts 
responsables dels diferents de-
partaments del Govern de la 
Generalitat, per poder tractar 
directament els temes i establir 
vies per a la resolució de les de-
mandes del municipi.

Vilagrà va concloure la reunió 
amb el compromís de la Generali-
tat per “tractar cada municipi des 
de la seva individualitat i atenent 
les seves necessitats i expectatives” 
i va afirmar que “vetllarà perquè 
les reivindicacions de Badia es pu-
guin tirar endavant”.
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Setmana d'activitats al Parc de 
Joan Oliver per commemorar el 
Dia Internacional del Poble Gitano

L’associació TDAH-TEA 
Badia commemora el Dia 
Mundial de Conscienciació de 
l’Autisme, amb una jornada 
a la plaça de l’Ajuntament

El 8 d'abril es commemora el Dia 
Internacional del Poble Gitano. Tu-
menge Calí, l'associació de dones gi-
tanes de Badia del Vallès, va oferir ac-
tivitats al Parc de Joan Oliver durant 
tota la setmana, amb jocs, restauració 
i un concert de cant i ball flamenc.

Els actes van començar el 4 d'abril, 
amb jocs de carrer. Dimarts 5 es 
van fer jocs tradicionals, i dimecres 
6, jocs de punteria.

La jornada principal va ser el 8 
d'abril, Dia Internacional del Po-
ble Gitano, amb un concert amb 
cant i ball flamenc, bar amb plats 
de la cultura gitana, activitats per 
a infants, la presentació del conte 
Bika vol dir àvia, i un acte floral. 
El conte és un projecte de Paula 
López, amb la participació de to-
tes les dones i infants de Tumen-
ge Calí, i amb les il·lustracions de 
Rosa M. Contreras.

A l’acte va intervenir l’alcaldessa, 
Eva Menor, per agrair a l’Associ-
ació Tumenge Calí tota la feina 
que estan realitzant per empode-
rar les dones gitanes i per establir 
vincles entre tota la població.

La commemoració del Dia Inter-
nacional del Poble Gitano data del 
1971, quan es va celebrar el primer 
Congrés Mundial Gitano a Londres. 
Aleshores es va institucionalitzar la 
data del 8 d'abril, així com la ban-
dera (dues franges horitzontals, una 
blava i una verda, amb una roda ver-
mella al centre) i l'himne del poble 
gitano (Gelem, gelem).

L'associació TDAH-TEA Ba-
dia va organitzar una jornada 
amb motiu del Dia Mundial de 
Conscienciació de l'Autisme. Va 
tenir lloc el 2 d'abril, a la plaça 
de l'Ajuntament, amb un gran 
nombre d'activitats i la partici-
pació d'Star Wars Catalunya.

L'associació va instal·lar una 
carpa informativa i va oferir xo-
colata amb xurros, 25 jocs in-
teractius amb fusta, un taller 
de dibuix, i la lectura del poe-
ma reivindicatiu dels drets de 

les persones autistes, a càrrec de 
Rubén Martínez Rodríguez.

Creada el 2016 per famílies de 
la ciutat, l'associació TDAH-
TEA Badia ofereix ajuda espe-
cialitzada i individualitzada, 
així com assessorament i infor-
mació a les famílies, per donar 
resposta a les necessitats espe-
cífiques de les persones que te-
nen TDAH o TEA. Pots con-
sultar més informació sobre 
l'associació al seu web https://
tdahteabadia.es/.
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8a edició del Dance 
Expression Day

La Coral Infantil 
L’Espiga celebra el 
40è aniversari

El Dance Expression Day, jor-
nada dedicada a la dansa i l'art 
organitzada per l'entitat Viu 
l'Esport i el Servei de Joven-
tut de Badia del Vallès, va tenir 
lloc al Parc de Joan Oliver el 
2 d'abril. L'objectiu d'aquesta 
jornada era apropar l'expressió 
corporal mitjançant les diver-
ses tipologies de dansa a tota la 
població.

Va oferir diverses activitats i 
tallers relacionats amb la dan-
sa, la música i l'art urbà. Tam-
bé es van oferir tallers de crea-
ció (grafiti, pinta gorres, pinta 
cares i fabricació de xapes) i de 
dansa, dedicats a diferents es-
tils (house, breakdance, zumba 
i dancehall). 

La jornada va finalitzar amb 
exhibicions i va registrar una 
gran assistència de públic de 
totes les edats.

El Dance Expression Day vol 
fer arribar a la població de 
Badia el gran potencial que 
posseeix la dansa i l'expres-
sió corporal en totes les seves 
formes, possibilitats i vincles 
amb altres arts o formes d'ex-
pressió.

La Coral Infantil L’Espiga va 
ser l’amfitriona de la interpre-
tació de la cantata Rebel·lió a 
la Cuina, que va tenir lloc el 2 
d’abril, a l’església de Badia del 
Vallès. La coral va estar acom-
panyada de la Coral Infantil 
Nou Horitzó, de Sant Vicenç 
de Castellet; l’escola coral Aula 
de So, de Sant Cugat del Va-
llès; de la coral infantil Sant 

Esteve, de Castellar del Vallès, 
i de la coral escola Elisa Badia, 
de Barberà del Vallès.

L’Agrupació Musical de Badia 
va donar la benvinguda amb 
música, a les escales de l’esglé-
sia. El concert era totalment 
gratuït i va omplir la nau de 
l’església.

Actualitat
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Lliurament dels premis del 
certamen de TikTok Badia 
del Vallès per la igualtat

Inauguració, a ritme de 
batucada, de les plaques 
que posen nom de dones 
a 25 espais de Badia

Alba Camacho i Dylan Ruiz van 
guanyar el primer i segon premi 
del certamen de TikTok Badia 
del Vallès per la igualtat. El lliu-
rament el va fer el 7 d’abril l’al-
caldessa, Eva Menor, a la Sala de 
Plens de l'Ajuntament. 

El primer premi va ser per a Alba 
Camacho Trinidad por un vídeo 
que explica per què es comme-
mora el Dia Internacional de la 
Dona el 8 de març i que “conti-
nuen havent-hi moltes diferèn-
cies entre dones i homes, com la 
bretxa salarial, el sostre de vidre o 
la violència de gènere. 

El segon premi el va aconseguir 
Dylan Ruiz Martín per un vídeo 
que representa un teatre el 8-M 
que critica comentaris masclis-
tes dirigits a una noia i que fi-
nalitza amb els missatges “sense 
esperança, res canvia” i “ni una 
menys”. 

El primer guardó va rebre un 
premi de 200 euros i, el segon, 
de 100 euros. 

la segona edició de la iniciativa 
nacional “Rodant per la igual-
tat” per a lluitar juntes per la 
igualtat de gènere. L'objectiu 
de la convocatòria és estimular 
la capacitat creativa de la ciuta-
dania i potenciar tant la refle-
xió com la conscienciació per la 
igualtat de gènere. S'ha triat la 
plataforma TikTok per la seva 
alta penetració en els estrats més 
joves de la societat i per la faci-
litat de creació audiovisual que 
proporciona.

Dissabte 9 d'abril es va fer l'acti-
vitat Badia reconeix les dones que 
fan història, organitzada per Tren-
quem el Silenci, amb la inaugu-
ració de les plaques a les diferents 
placetes amb nom de dona, ame-
nitzada per Somsò Batucada. El 
recorregut va començar a la plaça 
del 8 de març (plaça de la Dona), 
a les 12 del migdia i va recórrer al-
gunes de les plaques situades a es-
pais interblocs de la ciutat.

El projecte Badia reconeix les do-
nes que fan història vol donar visi-
bilitat a les aportacions que han fet 
i fan les dones a la societat i pro-
moure el seu reconeixement pú-
blic a través del nomenclàtor de la 
nostra ciutat.

Votació popular

Durant un mes i mig, la ciutada-
nia va votar a través de les xarxes 
i de les butlletes que es van distri-
buir als diferents espais del nostre 
municipi (Biblioteca, Complex 

Esportiu, Associació de Veïns, es-
cola La Sardana i edifici El Molí). 
Mitjançant la votació s'ha triat 
quines són les protagonistes que, 
a partir de dissabte, honoraran el 
nomenclàtor de Badia.

Des de l'Ajuntament, volem agrair 
a les gairebé 500 persones que van 
participar en aquesta votació i a 
l'entitat Trenquem El Silenci, per 
la seva iniciativa.

Es van rebre 468 vots (183 vots en 
línia i 285 amb butlleta de paper).

El llistat de dones que es podien 
votar apareixia en el llibre Badia 
reconeix les dones que fan història, 
editat per l'associació Trenquem 
el Silenci i l'Ajuntament de Badia, 
amb el suport de l’Àrea Metropo-
litana de Barcelona en el marc del 
Pla Metropolità de suport a polí-
tiques socials municipals. El llibre 
explica la biografia de 50 dones i 
col·lectius de dones que han canvi-
at la història.

També es va fer un reconeixe-
ment a la resta de participants. 
El certamen de Tiktok Badia del 
Vallès per la igualtat va tenir lloc 
entre el 22 de febrer i el 18 de 
març (tots dos inclosos) amb les 
etiquetes #Badiaporlaigualdad i 
#Badiaperlaigualtat, i l'etiqueta, 
en l’àmbit nacional, de #rodan-
doporlaigualdad.

32 municipis de tota la geogra-
fia espanyola (31 localitats i una 
mancomunitat) es van sumar a 

Igualtat
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L’Armari de la Sílvia i La Floristeria de 
Badia guanyen els premis a Badia del 
52è Concurs d’Aparadors per Nadal

Premis de la campanya Per Sant 
Jordi, fem comerç, fem barri!
L'acte de lliurament dels premis de la campanya Per Sant Jordi, fem comerç, fem barri!, impulsada pel servei de Promoció 

Econòmica i Comerç, es va fer el 27 d’abril a la Sala de Plens de l’Ajuntament, amb la participació de l’alcaldessa, Eva 

Menor, i de la tinent d’alcaldessa cinquena, Encarna Rodrigo.

El concurs de Dibuix per Sant 
Jordi va tenir les següents per-
sones guanyadores: 

Alumnat de P3 a P5
1r Thalia Castro, de l’escola 
Las Seguidillas
2n Antonia Gómez Fernán-
dez, de l’escola La Sardana
3r Eric Sobrado Aguado, de 
l’escola Las Seguidillas

Alumnat de 1r a 3r 
d’Educació Primària

1r Isabel Morante Pingus, de 
l’escola Las Seguidillas
2n Denis Muñoz Zapata, de 
l’escola La Sardana
3r Carlos Quesada, de l’escola 
Las Seguidillas

L'Armari de la Sílvia, amb el 
primer premi, i La Floristeria 
de Badia, amb el segon, han es-
tat els dos establiments de Ba-
dia guardonats en la 52a edició 
del Concurs d'Aparadors per 
Nadal que organitza la Cam-
bra de Comerç amb el suport 
de l'Ajuntament de Badia. Els 

premis es van lliurar 2 de març 
en un acte organitzat per la 
Cambra de Comerç de Saba-
dell.

El Concurs d'Aparadors per 
Nadal premia les decoracions 
nadalenques dels establiments 
comercials de la demarcació de 

la Cambra. El primer premi a 
Badia està valorat en 300 euros 
i, el segon, en 200 euros.

A l'acte de lliurament de pre-
mis van assistir Sílvia Nicolau, de 
L'Armari de Sílvia, i la tinent d'al-
caldessa quarta de l'Ajuntament 
de Badia, Encarna Rodrigo.

Alumnat des de 4t a 6è 
d’Educació Primària

1r Shaila Martínez, de l’escola 
La Jota
2n Ilyas Mrabet, de l’escola Las 
Seguidillas
3r Samuel Fernández Moreno, 
de l’escola La Jota 

El dibuixant Carlos Gambarte 
va oferir caricatures als infants 
que van obtenir els segons i ter-
cers premis a les diferents cate-
gories. 

Pel que fa al premi del con-
curs Troba el drac Badi als co-
merços de Badia, la guanyado-
ra va ser la Nayra Carreto, de 
6 anys.

Aquests dos concursos formen 
part de la campanya Per Sant 
Jordi, fem comerç, fem barri!, im-
pulsada pel servei de promoció 
econòmica i comerç de l'Ajun-
tament de Badia del Vallès, en 

coincidència amb la celebració de 
la diada de Sant Jordi, amb l'ob-
jectiu de col·laborar i donar un 
impuls al sector del comerç local.

Aquesta campanya s'emmarca 

dins el conveni de col·laboració 
signat entre l'Àrea Metropo-
litana de Barcelona (AMB) i 
l'Ajuntament de Badia del Va-
llès, per impulsar el projecte 
Fem comerç, fem barri.
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L’endarreriment en les obres provocat per la troballa d’una gran canonada d’amiant formigonada al voltant de la piscina d’estiu i 

l’aparició de molts metres més de canonada d’amiant a tot l’entorn de la instal·lació impossibiliten l’obertura de les piscines aquest estiu. 

L’Ajuntament ha dissenyat un catàleg d’alternatives per poder gaudir del període de vacances, amb l’obertura del solàrium de la piscina 

del Complex Esportiu, que romandrà oberta tot l’estiu, i activitats per a totes les edats.

Els treballs de retirada de l’amiant de 
la piscina d’Av. Tibidabo no fan viable 
l’obertura de la instal·lació aquest estiu

Els treballs de millora de les 
instal·lacions exteriors d'Av. de 
Tibidabo, amb la construcció 
de tres piscines exteriors i no-
ves pistes de tenis i de pàdel, 
s'havien planificat per estar fi-
nalitzats aquest estiu. Quan es 
va dissenyar el projecte, es pre-
veia haver de retirar una cano-
nada d'amiant d'uns 60 metres 
de longitud que feia l'aportació 
d'aigua a la piscina.

Durant l'execució de les obres 
es va descobrir que aquesta ca-
nonada estava recoberta de for-
migó, la qual cosa dificulta de 
manera molt important els tre-
balls de retirada i requeria d'un 
pla de retirada específic que ha-
via de ser validar per part de 
l'Institut Català de Seguretat i 
Salut Laboral del Departament 
d'Empresa i Treball.

A banda, el descobriment d'una 
gran canonada d'amiant a tot el 
perímetre de la instal·lació que 
no estava contemplat en el pro-
jecte per no ser conegut per 
l'equip tècnic, i la no validació 
per part de l'Institut Català de 
Seguretat i Salut Laboral dels pri-
mers plans de treball per a la re-
tirada d'aquests materials presen-
tats per l'empresa, han provocat 

un endarreriment en els terminis 
que fa inviable l'obertura de la 
instal·lació aquest estiu.

Tot i que l'empresa ha anat 
avançant les obres en tots els es-
pais de la instal·lació on no s'ha 
trobat amiant per poder complir 
els terminis, finalment resulta-
rà impossible l'obertura a l'estiu 
perquè no podran continuar els 
treballs fins que l'Institut Català 
de Seguretat i Salut Laboral va-
lidi el pla específic de treball per 
la retirada de l'amiant i s'hagin 
tret les canonades que es troben 
protegides per evitar el despre-
niment de fibres. 

Aquestes són les conclusions que 
es van transmetre a la reunió 
mantinguda entre els equips tèc-
nics de l'Ajuntament, l’Àrea Me-
tropolitana de Barcelona i repre-
sentants d'Archs Constructora, 
que és l'empresa que està duent 
a terme les obres. Aquesta infor-
mació també ha estat transmesa a 
tots els grups polítics de l'Ajun-
tament en la Junta de Portaveus 
que va tenir lloc el 21 d’abril a 
l'edifici consistorial.

Des del moment que l'Ajunta-
ment va detectar que s'estaven 
produint endarreriments en els 

terminis de les obres, va comen-
çar a preparar opcions per poder 
oferir a la població un catàleg 
d'activitats alternatives, a l'espe-
ra de veure si finalment es podia 
obrir la instal·lació aquest estiu. 
A continuació expliquem quines 
són aquestes opcions:

Zona de solàrium a la piscina 
del Complex Esportiu

Durant els mesos d'estiu, estarà 
habilitada una zona de solàrium 
entorn de la piscina coberta del 
Complex Esportiu, que roman-
drà oberta tot l'estiu, amb fran-
ges de temps establertes per a 
les diferents activitats previstes. 
Aquest solàrium estarà format 
per la zona verda que ja existeix, 
complementada amb una de les 
pistes exteriors, que també dis-
posarà de zona verda per a l'oci i 
per a la realització de diverses ac-
tivitats de dinamització.

Resposta a les necessitats dels 
Casals d'Estiu

L'Ajuntament garantirà les ne-
cessitats de piscina dels casals 
d'estiu. En aquest sentit, no 
descarta la realització d'activi-
tats complementàries per oferir-
los aquest servei, en cas que fos 

necessari i ho coordinarà con-
juntament amb les entitats que 
organitzin aquests casals d'estiu 
en reunions previstes per a la 
setmana vinent.

Activitats d'oci a Badia

També s'organitzarà un cicle 
d'activitats d'oci, de les quals ani-
rem informant pròximament.

Des de l'Ajuntament lamentem 
les dificultats imprevistes que 
han impossibilitat obrir les no-
ves instal·lacions d'Av. de Tibi-
dabo aquest estiu. Explicarem 
l'evolució dels treballs per a la 
finalització de les piscines d'es-
tiu i les pistes de tenis i pàdel 
en altres informacions que ani-
rem publicant al web i a les xar-
xes municipals.
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Plantació d’arbres a Badia
L’Ajuntament ha dut a terme la plantació de 42 arbres a Badia i la renovació i plantació de parterres, amb 748 plantes i arbustos. Aprofitant 

aquests treballs, l’alumnat de 1r i 2n de l’Escola La Sardana va presenciar la plantació de dos lledoners a l’avinguda de la Mediterrània, per 

conèixer com es realitza aquest procés i per a conscienciar sobre la necessitat de mantenir i respectar la vegetació de la nostra ciutat.

L'empresa Moix Serveis i Obres ha 
plantat 42 arbres de diferents es-
pècies: magnòlies (Magnolia gran-
diflora), lledoners (Celtis australis), 
acàcies blanques (Robinia pseudoa-
cacia), acàcies del Japó (Sophora ja-
ponica), liquidàmbars (Liquidam-
bar styraciflua) i pruneres (Prunus), 
a diferents zones de Badia, selecci-
onades per la seva idoneïtat per al 
seu creixement. Entre les ubicaci-
ons, av. Mediterrània, av. del Can-
tàbric, av. Costa Brava, Mallorca, 
Eivissa, correcà Bètica-Av. Medi-
terrània, entorn de la Parròquia i 
plaça de La Sardana.

També s’ha procedit a la renovació 
i la plantació de parterres, uns tre-
balls que duu a terme la Fundació 
Tallers, amb la col·locació de 748 
plantes i arbustos en diferents zo-
nes del municipi.
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Un record emocionat a Gonzalo Colomera

Dissabte 7 de maig Badia va viu-
re un emotiu homenatge a Gon-
zalo Colomera, gran impulsor 
de la música a Badia com a res-
ponsable de l'AIGMB. Al Casal 
de Joves, Els grups Black Star, 
Rippers, Angelical Yell i Mi-
sery el van honorar amb músi-
ca, i la seva dona i presidenta de 
l’AIGMB, Adriana Agredano, i 
l'alcaldessa, Eva Menor, van re-
conèixer la seva feina i qualitat 
humana amb dues intervencions 
plenes d'emoció.

La bateria de Gonzalo presidia 
l'escenari, evidenciant la seva 
absència, però també la em-
premta que ha deixat a les ge-
neracions de músics i músiques 
que ha format als bucs d'assaig 
del Casal de Joves. Al pati del 
Casal, les caricatures de l’artis-
ta local Carlos Gambarte tam-
bé donaven fe de la seva feina i 
de les persones que han passat 

durant aquests anys per l'Escola 
de Música de l'AIGMB.

Les actuacions van començar 
amb Black Star, que van ofe-
rir grans versions de cançons de 
The Beatles, Led Zeppelin, Neil 
Young, i Lenny Kravitz, entre al-
tres. Van iniciar el concert amb el 
seu antic cantant, per després do-
nar pas al vocalista actual.

Rippers van centrar el seu reper-
tori en Judas Priest. El seu cantant 
també va voler recordar la figura 
de Gonzalo Colomera i van ofe-
rir una actuació plena d'energia i 
amb un gran nivell interpretatiu.

Angelical Yell van ser la sorpresa 
de la nit. Era el primer concert 
de la seva vocalista, Eva, que feia 
contrastar la seva veu de sopra-
no amb els càntics guturals de la 
vocalista convidada, Noelia. El 
grup va oferir un gran concert, 

tot i comptar amb un reperto-
ri petit que els va fer repetir al-
gun tema per omplir la seva fran-
ja d'actuació. També va ser una 
gran sorpresa la participació de 
Paula, una nena que va demos-
trar un gran domini escènic, tot 
i la seva curta edat, i que va evi-
denciar que portava la música a 
la sang, ballant, cantant i fins i 
tot fent headbanging.

Finalment, Misery, un dels grups 
històrics de Badia, van homenat-
jar el seu llegat musical amb una 
actuació en què van superar pro-
blemes tècnics a força de convic-
ció i amor per la música.

El públic assistent va gaudir d'un 
gran festival, ple de vitalitat i 
música, la millor manera de retre 
homenatge a Gonzalo Colome-
ra, en una vetllada que ja ha es-
devingut part de la història musi-
cal de Badia del Vallès.
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Nova coberta del pavelló del Complex 
Esportiu i instal·lació fotovoltaica
El 20 de maig han començat les 
obres per a la substitució inte-
gral de la coberta del pavelló 
del Complex Esportiu i per a la 
posada en marxa d’una instal-
lació fotovoltaica. Amb la nova 
coberta se solucionarà definiti-
vament el problema de les fil-
tracions d’aigua en episodis de 
pluja. Entre altres actuacions, 
se substituiran elements de 
tancament verticals i es dotarà 
l’equipament d’una instal·lació 
fotovoltaica que cobrirà el 70% 
del consum elèctric del Com-
plex en hores de sol. A continu-
ació expliquem les actuacions 
que s’hi faran.

Nova coberta del pavelló

Les obres comprenen la substitu-
ció integral de la coberta del pa-
velló del Complex Esportiu, amb 
una superfície total de 1.334 me-
tres quadrats. Es mantindrà l’es-
tructura metàl·lica existent, sense 
realitzar cap modificació estruc-
tural i es retirarà totalment la co-
berta actual, que serà substituïda 
per panels sandvitx formats per 
dues capes d’acer amb aïllament 
de llana de roca. Amb la nova co-
berta, se solucionaran definitiva-
ment els problemes de filtració 

d’aigua a la pista esportiva els 
dies de pluja. 

També se substituiran els para-
ments verticals actuals, formats 
per tancament de vidre pavès, 
per mòduls de panel sandvitx 
de xapa a la part inferior i mò-
duls amb vidres de seguretat i 
tèrmics segellats, a la part supe-
rior. Amb aquesta intervenció, 
es millorarà l’aïllament de l’edi-
fici i s’impedirà que es filtri ai-
gua pels elements de vidres de 
pavès, que en alguns llocs esta-
ven deteriorats.

136 panells solars per 
subministrar el 70% de 
l’electricitat necessària en 
hores de sol

Per subministrar el 70% del 
consum elèctric de l’equipament 
durant les hores de sol, s’instal·-
larà un total de 136 panells fo-
tovoltaics sobre la coberta plana 
transitable de l’equipament, que 
oferiran una potència total de 
60 kW. La instal·lació comptarà 
amb un inversor que convertirà 
el corrent continu generat per 
les plaques solars a corrent al-
tern que serà injectat a la xarxa 
elèctrica del Complex. 

Aquestes actuacions complei-
xen amb el projecte de refor-
ma del Complex Esportiu que 
es va redactar el 20 de setem-
bre de 2021. Les obres tenen 
un pressupost d’adjudicació de 
227.833,78 euros, sense comp-
tar l’IVA. El termini d’execu-
ció de les obres, que realitzarà 
l’empresa Ártico Obras y Servi-
cios, és de tres mesos. 

Durant la realització de les 
obres, l’Ajuntament oferirà al-
ternatives en espais polivalents 
a les activitats que es poden 
veure afectades, com el bàs-
quet, la gimnàstica rítmica i la 
gimnàstica per a la gent gran. 
Les obres no afectaran la pisci-
na coberta, que aquest any esta-
rà oberta el mes d’agost per les 
obres que s’estan duent a terme 

al Poliesportiu d’Av. Tibidabo, 
ni els espais que es destinaran 
aquest estiu com a solàrium.

Amb aquesta important actuació, 
el Complex Esportiu d’Av. de Via 
de la Plata, construït l’any 2005, 
millorarà la seva funcionalitat i re-
duirà el consum energètic per ser 
un espai d’activitat esportiva de 
referència a la nostra ciutat. 
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La Cofradía de Badia omple d’emoció els carrers 
de Badia amb els actes de Setmana Santa

La Cofradía Padre Jesús Nazare-
no y Nuestra Señora de los Do-
lores de Badia del Vallès va tor-
nar a organitzar els tradicionals 
actes de Setmana Santa, després 
de l’aturada obligada provocada 
per la pandèmia. 

El retorn a la normalitat va oferir 
moments d’una gran intensitat, 

com la finalització de la processó 
de Divendres Sant i la processó de 
‘la Borriquita’, per part dels costa-
lers més joves de l’entitat. 

L’esforç de totes les persones in-
tegrants de l’entitat va permetre 
tornar a gaudir d’uns actes de 
Setmana Santa que són una refe-
rència a la comarca.
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El CD Badia del Vallès 
aconsegueix l’ascens 
a 2a catalana
El CD Badia del Vallès va acon-
seguir ascendir a segona cata-
lana després de la seva victòria 
davant del segon classificat, La 
Romànica CF, per 0-3, al camp 
de l’equip de Barberà del Vallès, 

que va tenir lloc el 24 d’abril. 
Amb aquesta victòria, el CD Ba-
dia del Vallès mantenia 15 punts 
d’avantatge sobre La Romànica, 
que és el segon classificat, més 
del total de punts en joc, i pujarà 

automàticament a 2a catalana 
la temporada vinent. Felicitem 
l’equip de futbol de la ciutat, que 
tornarà a jugar a 2a catalana des-
prés del seu pas per aquesta ca-
tegoria la temporada 2017-2018.

Esports
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La Cursa de Badia: Més 
que una festa de l’esport, 
una festa de ciutat
Diumenge 22 de maig es va cele-
brar La Cursa de Badia, amb una 
gran participació popular i d’en-
titats del municipi. Grans i petits 
van gaudir de diferents modalitats 
adaptades a la seva edat i condició, 
però que tenien en comú conver-
tir els carrers de Badia en un espai 
per a la pràctica de l’esport. Des-
prés del lliurament dels premis, la 
jornada va finalitzar amb una ex-
hibició de zumba al Parc de Joan 
Oliver, que també va aconseguir 
una gran participació. 

La jornada va començar, a les 9 
hores, amb la cursa de 10 km, 
que travessava tot el municipi, i 
en què van participar 65 perso-
nes. El guanyador en categoria 
masculina va ser Luis Grima; i 
Paco Tugores i Jordi Linares van 
completar el pòdium. Eva Palma 
va ser la guanyadora femenina. 
Anna Riera i Rosa Jiménez van 
quedar segona i tercera. 

A mig matí va tenir lloc la Cur-
sa popular, de 3,5 km, amb 286 

persones participants. En catego-
ria masculina, el pòdium va ser: 
primer, David Molina; segon, Ro-
ger Proenza, i tercer, Ángel Silva. 
En categoria femenina: primera, 
Aide Correa; segona, Ástrid Cor-
rea, i tercera, Yasmina Moreno. 

A continuació, es van celebrar 
les modalitats per als més petits, 
amb recorreguts adaptats a les 
seves edats. 

A totes les curses va imperar un 
sentit de festa i de comunitat. El 
dia, amb temperatures molt ele-
vades, va mostrar la importàn-
cia de la hidratació a l’hora de fer 
esports. La companyia Agbar va 
instal·lar una parada amb fonts 
d’aigua per donar-la als i les es-
portistes. També van participar 
entitats de Badia, que van mun-
tar paradetes al Parc de Joan Oli-
ver i que van col·laborar a l’esde-
veniment, com el Club Triatló 
Badia del Vallès, el Mercat de Ba-
dia, el Club de Fotografia, l’Asso-
ciació TDAH-TEA, l’Associació 

Contra el Càncer, i botigues com 
+Que Pa, Francesco Fitness&LA, 
La Fruiteria de l’Enrí i La Flo-
ristería de Badia. Com sempre, 
la Policia Local i Protecció Civil 
van estar treballant perquè la jor-
nada es pogués celebrar amb to-
tal normalitat. 

A la jornada, l’alcaldessa, Eva 
Menor, va fer el lliurament del 
xec pels 321,93 euros que es van 
recaptar per la lluita contra el 
càncer i que es van donar als re-
presentants de l’Associació Espa-
nyola de Lluita contra el Càncer. 
També es van lliurar els reconei-
xements a la persona més gran 
que havia participat; a l’entitat 
amb més participants, que va ser 
el Club Natació Badia, i a la mi-
llor escola, que va ser La Jota. 

Després del parèntesi forçat per 
l’arribada de la pandèmia, va 
quedar palès que la ciutadania de 
Badia tenia moltes ganes de po-
der participar en aquesta festa de 
l’esport i de ciutat. 

Esports
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Declaracions per a la igualtat real i 
contra la guerra d’Ucraïna i aprovació 
del conveni amb Agbar per donar 
servei presencial a la ciutadania 

El ple de març de 2022 va presentar dues declaracions institucionals, per a la igualtat real entre homes i dones i en 

contra de la guerra d’Ucraïna. També es va aprovar el conveni amb Agbar per a la instal·lació, a l’Ajuntament, d’una 

oficina d’atenció a la ciutadania. 

El ple es va iniciar amb la lec-
tura, per part de l’alcaldessa, 
Eva Menor, de la declaració 
institucional per demanar la 
igualtat real entre homes i 
dones. El text va fer referèn-
cia a la necessitat de corres-
ponsabilitat i conciliació i va 
destacar que Badia vol reco-
nèixer totes les manifestaci-
ons que reclamen la igualtat 
de drets. 

El regidor d’ERC, Roberto 
Castillo, va explicar que en-
cara hi ha desigualtats i que 
són motiu suficient per com-
memorar el 8 de març. La re-
gidora de Ciutadans Amalia 
Frutos va subratllar que el fe-
minisme és una causa de tot-
hom, i la regidora de Totes 
Fem Badia Nerea García va 
voler “reivindicar i reconèi-
xer la gran tasca que s’ha fet 
a Badia, gràcies al compromís 
de l’Ajuntament i de les enti-
tats feministes del municipi”. 

La regidora dels Socialistes 
María José Granados va des-
tacar que “la política és una 
eina per millorar la realitat” 
i va denunciar que 8 dones 
han estat assassinades els pri-
mers mesos de 2022. La re-
gidora també va indicar que 
“necessitem polítiques contra 
la mercantilització del cos de 
les dones”. 

A continuació es va fer una 
declaració institucional per 
condemnar la invasió militar 
de l’exèrcit rus contra la po-
blació d’Ucraïna. Al text es 
condemnava el desplegament 
militar i les conseqüències 
que s’hi deriven i es va de-
manar la fi de les hostilitats 
i el retorn a les vies diplomà-
tiques. 

L’alcaldessa va explicar que 
es proposava la incorporació 
d’un parell de punts d’ur-
gència a l’Ordre del Dia: la 
col·laboració amb Agbar i 
la moció de suport contra el 
conflicte del Sàhara. Els dos 
punts es van incorporar per 
unanimitat. 

Un cop finalitzades les qüesti-
ons prèvies, es va aprovar per 
assentiment l’acta del ple an-
terior. 

El següent punt del dia era 
l’aprovació inicial de l’expe-
dient de modificació de crè-
dit 13/2022. El regidor soci-
alista Rafael Moya va detallar 
que es proposava l’increment 
per dotar de més recursos a 
Urbanisme per fer diferents 
estudis i projectes de via pú-
blica i de retirada de l’ami-
ant. El punt es va aprovar 
amb el vot a favor del grup 
socialista i l’abstenció de la 
resta de grups. 

El grup de Ciutadans va pre-
sentar una moció per formar 
part de la xarxa de ciutats 
amigables amb les persones 
grans. El regidor Juan José 
Barcala va explicar que cal 
millorar les condicions de 
vida de la població més gran i 
que més de 200 ciutats ja for-
men part d’aquesta xarxa. 

El regidor socialista Antonio 
García va agrair a l’equip de 
Ciutadans aquesta moció i la 
col·laboració en la seva redac-
ció. A l’hora de la votació, es 
va aprovar per unanimitat. 

El regidor Roberto Castillo va 
presentar la moció d’ERC per 
demanar la cessió dels habi-
tatges de la SAREB. Castillo 

va explicar que aquests ha-
bitatges anirien molt bé per 
disposar a Badia de llars asse-
quibles i socials. 

Amalia Frutos va afirmar que 
considerava “oportunista” la 
presentació d’aquesta moció. 

Nerea García es va mostrar 
preocupada per la proble-
màtica de l’habitatge, ja que 
Badia no disposa d’habitat-
ges disponibles per a casos 
d’emergència social i va indi-
car que seria una gran opor-
tunitat per a la ciutat. 

Rafael Moya va agrair Ro-
berto Castillo la seva col-
laboració i va anunciar que el 
grup socialista donaria suport 
a la moció, que es va aprovar 
amb el vot favorable de tots 
els grups, excepte Ciutadans, 
que es va abstenir. 

A continuació es va presentar 
una moció contra la bretxa 
salarial que es va aprovar per 
unanimitat. 

Totes Fem Badia van presen-
tar la moció en suport a la 
creació de la institució De-
fensor o defensora de les ge-
neracions futures. Nerea Gar-
cía va explicar que és una 
proposta que neix de la ciuta-
dania i que “és un imperatiu 
democràtic que tenim”. 

La moció es va aprovar amb 
els vots a favor de tots els 
grups, excepte Ciutadans, 
que s’hi van abstenir. 

La següent moció, de Totes 
Fem Badia, reclamava l’ober-
tura d’espais de negociació en-
tre el Departament d’Educació 
i la comunitat educativa per tal 

d’assolir consensos. En aquest 
sentit, la moció demanava ins-
tar a Educació a l’aplicació 
d’una moratòria d’un any a la 
proposta de reorganització del 
calendari escolar. La moció es 
va aprovar amb el vot positiu 
de tots els grups, excepte ERC, 
que s’hi va abstenir. 

Tal com s’havia aprovat al 
principi del ple, es va sot-
metre a votació per urgència 
l’aprovació del conveni ad-
ministratiu de col·laboració 
amb l’empresa Agbar per a 
la cessió d’ús d’un espai de 
l’Ajuntament perquè pogués 
donar servei d’atenció pre-
sencial a la població. Es va 
aprovar per unanimitat. 

El següent punt presentat per 
urgència era la moció de To-
tes Fem Badia de suport a la 
resolució del conflicte del Sà-
hara. Nerea García va fona-
mentar la moció en la neces-
sitat de posicionar-se a favor 
del dret d’autodeterminació i 
alliberament respecte al con-
trol del Marroc. El regidor 
socialista Josep Martínez va 
indicar que el seu grup s’abs-
tindria per aconseguir que 
s’aprovés la moció, com així 
va ser, amb el vot favorable 
de tots els grups, excepte el 
grup socialista, que es va abs-
tenir. 

En el torn de precs i pregun-
tes, Roberto Castillo va pre-
guntar si es donava per fet 
que el compromís per a la 
continuació de la rehabilita-
ció dels balcons serà efectiu. 
També es va interessar per 
saber si el cost de la posada 
en marxa del club de boxa va 
ser a càrrec del mateix club i 
va demanar que s’estudiés la 

viabilitat dels col·legis aban-
donats per a la seva utilitza-
ció a posteriori. 

Amalia Frutos va denunciar 
les condicions de la nau que 
fa servir l’empresa de nete-
ja i que, segons va comentar, 
representava un perill per a 
les persones que hi treballen. 
També es va preguntar si es 
retirarien tots els bancs de 
Badia i va demanar que es fes 
un ús més ferm de la norma-
tiva, si la gent que els fa ser-
vir provoca molèsties. 

L’alcaldessa va explicar que 
l’anunci de rehabilitació dels 
edificis d’estrella i lineals va 
ser un anunci de la conse-
llera Violant Cervera i que 
l’Ajuntament ha demanat 
que l’Agència de l’Habitatge 
faci arribar els requisits ne-
cessaris. 

Respecte a la retirada de 
bancs, Josep Martínez va ex-
plicar que es retiren si hi ha 
una petició prèvia d’una co-
munitat de veïns. 

Rafael Moya va indicar que, 
a la sala que acull el club de 
boxa l’Ajuntament ha fet una 
intervenció per habilitar l’es-
pai per a la realització de tota 
mena d’activitats. La resta 
d’actuacions van anar a càr-
rec del club. 

Finalment, la regidora socia-
lista Encarna Rodrigo va ex-
plicar que un dels requisits 
per l’ús de la sala que fa servir 
l’empresa de neteja és la seva 
adequació. Com a Ajunta-
ment, va dir, “vetllarem i fa-
rem mediació entre les per-
sones treballadores i empresa 
perquè arribin a un acord”. 
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Aprovació per unanimitat de la cessió 
d’un local a Protecció Civil 

El ple d’abril va aprovar per unanimitat la cessió d’un local per a l’Associació de Voluntaris de Protecció Civil L’Oreneta, perquè 

disposin d’un espai amb millors condicions per al desenvolupament de la seva tasca social. 

En començar el ple, l’alcaldes-
sa, Eva Menor, va excusar la pre-
sència del regidor socialista Ra-
fael Moya. A continuació, es va 
aprovar per assentiment l’acta 
de la sessió anterior. 

El següent punt era sotmetre a 
aprovació el conveni de cessió 
d’ús d’un espai a l’Associació 
de Voluntaris de Protecció Civil 
l’Oreneta. El regidor socialista 
Josep Martínez va voler reconèi-
xer “el treball que realitza diària-
ment aquesta entitat, que aporta 
qualitat, valors humans i demo-
cratitza la nostra ciutat”.

Segons va explicar, el conveni 
facilita un equipament per em-
magatzemar material logístic 
que fa servir Protecció Civil i 
per disposar d’un espai per a la 
seva organització. 

El punt va ser aprovat per una-
nimitat. 

El ple va debatre l’ordenança 
municipal reguladora de l’esta-
cionament de vehicles de perso-
nes amb mobilitat reduïda. Jo-
sep Martínez va explicar que es 
regula la creació de noves places 
i la reserva d’estacionament i va 
anunciar que l’Ajuntament de-
dicarà nous espais a estaciona-
ments reservats. 

Roberto Castillo, Amalia 

Frutos i Nerea García van in-
dicar que no tenien constàn-
cia que s’hagués tractat anteri-
orment aquesta normativa. Els 
va respondre Josep Martínez, 
que va comentar que es van fer 
moltes reunions telemàtiques 
per la pandèmia. 

Es va tractar la modificació de 
crèdit 16/2022 en modalitat de 
transferència de crèdit. La regi-
dora socialista Montserrat Jimé-
nez va explicar que anava desti-
nat a l’adquisició de mobiliari 
per a un pis d’emergència social 
destinat a una família ucraïnesa.

El punt es va aprovar amb el vot 
favorable de tots els grups, ex-
cepte Totes Fem Badia i ERC, 
que s’hi van abstenir. 

El següent punt era una propos-
ta d’acord perquè Badia formi 
part d’una aliança de ciutats cui-
dadores, per mostrar la impor-
tància i per promoure accions 
d’accessibilitat a l’espai públic i 
habitatges. El regidor Antonio 
García va indicar que a Badia hi 
ha 529 persones amb situació de 
dependència i va subratllar que 
“cal avançar en el reconeixement 
de les cures com un valor pú-
blic”. El punt es va aprovar per 
unanimitat. 

A continuació es va presentar 
una proposta amb motiu del 

Dia mundial de conscienciació 
sobre l’autisme. Entre altres ac-
cions, advocava per potenciar la 
formació del personal de l’Ajun-
tament per conscienciar sobre 
aquest col·lectiu.

La regidora socialista Ma-
ría José Granados va agrair les 
aportacions de Ciutadans, va 
anunciar que s’impulsarà la col-
locació de pictogrames al mu-
nicipi i va destacar el treball de 
l’associació TDAH-TEA de Ba-
dia del Vallès. 

El punt es va aprovar per una-
nimitat. 

L’últim punt era l’aprovació de 
les aportacions als grups polí-
tics municipals, segon es con-
templa en el Reglament Or-
gànic Municipal. Tal com va 
indicar la regidora Montser-
rat Jiménez, aquestes aporta-
cions les fiscalitza Intervenció. 
El punt es va aprovar per una-
nimitat. 

En el torn de precs i pregun-
tes, el regidor Roberto Castillo 
va preguntar a l’Equip de Go-
vern sobre la seva valoració de 
la campanya de comerç. Amalia 
Frutos va voler saber si havien 
finalitzats les obres a l’entorn 

del Mercat Municipal, i Nerea 
García va demanar si es podria 
ampliar l’horari de la piscina a 
l’estiu. 

La regidora socialista Encarna 
Rodrigo va dir que la valoració 
era positiva, perquè s’ha acon-
seguit que la ciutadania anés als 
negocis per veure els dibuixos 
dels infants. Respecte a la pre-
gunta sobre l’entorn del Mercat, 
va dir que ho preguntaria. 

Finalment, el regidor socialista 
Antonio García va explicar que 
els horaris que s’havien comen-
tat no eren correctes. 
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Grup Municipal del PSC 

¡GRACIAS, GONZALO!

Desde el PSC de Badia queremos dar las gracias a todas las personas que estuvieron el pasado 
7 de mayo para rendir homenaje póstumo a Gonzalo Colomera, gran impulsor de la música 
en Badia y responsable de la AIGMB. Para aquellos que no pudisteis estar, os dejamos el dis-
curso inaugural de la alcaldesa, Eva Menor: 

Quiero dar las gracias a Adriana por permitirme abrir este acto de homenaje. Me siento muy 
afortunada por ello.

Afortunada, como alcaldesa, porque me permitís representar a nuestra ciudad, representaros a 
vosotros y vosotras en este abrazo colectivo y en este GRACIAS con mayúsculas que le dedicamos. 
Soy embajadora de mucho, mucho cariño. 

Y afortunada porque también puedo hacerlo, a título personal, como Eva, como amante de la 
música, como alumna de la escuela de música de la AIGMB, como persona que compartió alguna 
cerveza con él.

Creo que todas las personas que tuvimos la suerte de cruzarnos en su vida nos enamoramos de él.
Gonzalo es luz, es amistad.
Gonzalo ha dedicado toda una vida a la cultura y a la música en Badia del Vallès. Ha estado al 

frente de la AIGMB durante más de 13 años. Dedicando tiempo, esfuerzo, poniendo pasión… y 
todo eso, a pesar de las críticas, de las incomprensiones y de las dificultades. Él siempre estaba ahí, 
al pie del cañón.

Y es que Gonzalo ha sido un rockero hasta el final. Su único objetivo ha sido compartir su 
amor por la música y democratizarla. Para que todas las personas pudieran acceder a ella, sobre 
todo aquellas con más dificultades, porque para él, y para muchos de nosotros y nosotras, la mú-
sica es sanadora.

Y gracias a todo ese esfuerzo, y a su cabezonería también, hoy nos ha dejado un legado que no 
tiene precio, que es todo lo que contiene el Casal de Joves. 

Talento, convivencia, cultura, amistad, creación, superación, compañerismo, música…
Desgraciadamente no podrá ver el nuevo espacio que estamos arreglando, el local junto al Centro 

Cívico. Es nuestra responsabilidad ponerlo en marcha y de la manera que a él le hubiera gustado, 
continuando con su legado. 

El legado de Gonzalo es enorme y no se puede perder. Todo ese trabajo no puede acabar con Gon-
zalo. Nos toca a los que quedamos no decepcionarle y que continúe. Se lo debemos a Gonzalo, se lo 
debemos a la música, se lo debemos a Badia.

Y es que Gonzalo, es AIGMB.
Hablar de Gonzalo también es hablar de batería. ¡Cuánto amor cabe en un instrumento! Su 

niña, su batería, cómo él la llamaba... cuánta belleza creaba con esas dos manos. Era un baterista 
excepcional.

No cabe duda que tenía un talento natural, pero también mucha disciplina. Se formó para ser 
cada vez mejor, y todo eso que aprendió a lo largo de los años, también lo quiso compartir, y se con-
virtió en un excelente profesor de instrumento. Gonzalo es generosidad.

La pasión de Gonzalo por la música, por la cultura y por Badia no se queda sólo en el Casal. 
Gonzalo es también el Auditorio, es la Fiesta Mayor, es Badia ‘n’ Rock, es cualquier evento cul-
tural y solidario.

Y es que Gonzalo era vida, y ahora la vida le echa de menos. Te queremos Gonzalo.

¡Va por ti, Gonzalo! 

Totes Fem Badia

BADIA NO POT PERDRE MÉS TEMPS

Estàvem a l’any 2015, just uns mesos abans de les municipals de 2015, el PSC (gover-
nava també aleshores el municipi) va decidir que calia dur a debatre al Ple l’aprovació 
definitiva del Pla General d’Ordenació Urbana. El principal motiu era que “no pode-
mos perder más tiempo”.

Passats uns anys i tirant la vista cap a darrere, podem tenir una àmplia visió d’on som 
i una visió més borrosa de cap a on anem. A les persones que formem TfB també ens 
interessa pensar on podríem ser si les coses s’haguessin fet d’altra manera amb altres pri-
oritats. El resultat és que 7 anys després, a un any de les properes eleccions municipals, 
havent governant la ciutat el mateix partit Badia ni està millor, ni tenim projectes en-
grescadors i positius per la ciutat més enllà de la retirada de l’amiant, que no va sorgir 
des de l’equip de govern actual, ni som capaços de percebre un futur.

En aquests darrers anys Badia ha perdut potència social, sentiment de pertinença, no 
ha desenvolupat línies estratègiques urbanes i a poc a poc s’està transformant en un 
barri empobrit i trist de l’àrea metropolitana. Són molts els comentaris de veïns que no 
volen continuar vivint a Badia, de joves que marxen tan bon poden, de manca d’opor-
tunitat de negocis, de formació, d’emancipació vital i personal. Un barri brut, desen-
dreçat, sense estructura cultural ni social, on tot s’ha anat deixant morir amb l’únic 
objectiu polític del PSC de controlar-ho tot. La desaparició de la FEC, la manca de po-
lítiques de solidaritat, de joventut, de cultura,... fan del nostre municipi un lloc on cada 
dia és més difícil sentir-s’hi part. 

El desastre urbanístic que continua malbarat l’escàs territori del qual disposem sense 
desenvolupar àrees com les del Poliesportiu Vell, o de la part de Badia de la Zona Ikea, 
la desaparició del Casal de Joves, l’estat d’edificis com l’Antonio Machado i l’Empordà 
són el resultat de polítiques erràtiques i sense el mínim consens necessari en urbanisme. 
La manca d’un projecte realista i funcional per Badia al govern de la ciutat (l’exemple 
del fiasco de l’URBACT) fan que a un any vista de les municipals tirant la vista cap al 
darrere veiem la quantitat d’oportunitats perdudes i els problemes nous generats per un 
govern municipal incompetent i mancat d’un mínim criteri.

Aquest estiu no hi haurà piscina d’estiu, ni tindrem acabades les obres de la benzine-
ra, ni la remodelació de l’antic Pavelló Esportiu pràcticament ensorrat. Els vestuaris 
del camp de futbol seguiran en el lamentable estat de fa molts anys, les instal·lacions 
municipals plenes d’aigua quan plou, una escola menys, i dels edificis de l’Antonio 
Machado i Empordà millor no parlar-ne. Tornarem a sentir que farem això i allò al-
tre... i del manteniment que tenim no diran ni mut. I qui dia passa, any empeny. Vet 
aquí la política que ens ha dut a l’actual desastre i tothom sembla satisfet. Tothom? 
No, nosaltres continuem creient que Badia es mereix una altra oportunitat amb un 
govern municipal que canviï les prioritats i les maneres de fer des del consens, la par-
ticipació i l’acció col·lec tiva. Han estat 3 anys més perduts i ara som nosaltres les que 
diem que “Badia no pot perdre més temps”. T’hi engresques amb nosaltres en aques-
ta tasca? Us hi esperem!

Opinió dels grups municipals
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Ciudadanos

¡¡¡VAMOS, SEÑOR@S, VAMOS!!!

Empieza la época donde verán obras por todo el municipio, como si nada antes fuera ne-
cesario, ¿de verdad alguien sigue creyendo que el vecin@ NO tiene memoria?

Hace tres años gracias a la confianza de much@s vecin@s entramos como regidores 
en el Ayuntamiento. Nuestro trabajo ha sido por y para mejorar nuestro municipio, 
no vinimos prometiendo lo imposible, ni vendiendo humo... ha sido y sigue siendo 
constancia, trabajo de hormiguita, de seguir un único objetivo: mejorar el presente y 
futuro de Badia.

Seguirás sin vernos en las fotos de “postureo” por una sencilla razón... Cuando haces tu 
trabajo diario ¿te haces fotos?

Nosotros tampoco... somos más de trabajar sin pines, sin medallas.

Al fin y al cabo, para eso decidimos dar un paso a la política municipal, sí…sí, municipal, 
SOLO para nuestro MUNICIPIO.

NO es que no nos interese y preocupe el resto del mundo, pero para eso ya hay otros or-
ganismos superiores, tenemos mucho que arreglar en Badia, que es lo nuestro.
 
Y no lo dudes, ya han cambiado muchas cosas gracias al trabajo continuo, pero tienen 
que cambiar muchas más… Seguiremos trabajando por y para Badia.

Es tiempo de pedir, que viene campaña... pero ojo, que NO te vuelvan a vender HUMO. 

ERC

BADIA, UNA CIUDAD COMPROMETIDA

Badia es una ciudad singular, nuestro pueblo se caracteriza por su lucha constante 
ante las adversidades y necesidades que deben afrontar sus ciudadanos.

Nuestra ciudad se encuentra en una situación de vulnerabilidad urbana, por lo que 
urge apostar por la regeneración urbana integral y participativa. Integral, porque en-
tendemos que las soluciones urbanas no corresponden a una sola disciplina ni a una 
sola Área de Gobierno, y que todas ellas han de trabajar de manera coordinada para 
alcanzar soluciones comunes. 

Y participativa, porque la población debe identificar los problemas, establecer las 
prioridades y colaborar en las soluciones. Se trata, pues, de generar dinámicas de 
corresponsabilidad entre todos los sectores que hacemos ciudad: ciudadanía, técni-
cos, políticos y agentes culturales y productivos, sin olvidar a los no humanos. Exi-
giendo que la figura tradicional del técnico se encamine a la posición de mediador 
(capacidad para transformar las reclamaciones vecinales en estrategias propositivas, 
por tanto, implementar nuevas herramientas y canales de diálogo, que agilicen los 
procesos y eviten la actual descoordinación entre las Áreas de Gobierno y entre és-
tas y la ciudadanía. 

Estas “tácticas urbanas” se presentan como una propuesta innovadora basada en in-
tervenciones estratégicas y demostrativas, que ahorran costes y amplían los benefici-
os: proyectos de pequeña escala, participativos y «testeables» (cuyos efectos pueden 
ser evaluados de manera rápida y sencilla, como por ejemplo en forma de test). Las 
tácticas urbanas o acciones de prueba destacan por ser proyectos urbanos desarrolla-
dos junto a la ciudadanía, con el fin de obtener la máxima aceptación y, a su vez, am-
pliar la implicación de la sociedad en la ciudad. 

De esta manera, a través de intervenciones que precisan de pocos recursos económi-
cos y temporales, disponemos de la posibilidad de corregir, adaptar u optimizar las 
actuaciones de mayor coste. Para hacer frente a esta vulnerabilidad también es nece-
sario un urbanismo que constituya una fuerte red de dotaciones públicas distribui-
das por el territorio y que dé suficiente cobertura a las necesidades de la población. 
En Badia es vital poder impulsar un autoabastecimiento eléctrico (mediante instala-
ción de placas solares), no podemos sostenernos solo por las subvenciones que nos 
proporciona la Generalitat o la Diputación, hemos de impulsar el mercado munici-
pal y el comercio local.

Consideramos que los colectivos que debemos buscar que participen en esta clase de 
procesos son cinco: provenientes del mundo laboral local (dueños de locales, comer-
ciantes...), provenientes del mundo asociativo (Badia se caracteriza por tener varias 
asociaciones muy participativas, hemos de contar con ellas), técnicos municipales, 
vecinos/as y políticos (equipo de gobierno y oposición), llevándose a cabo un debate 
rico e interesante donde se sacarían conclusiones para mejorar nuestro pueblo.

Opinió dels grups municipals
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El 23 d’abril es va celebrar l’acte de reobertura del Casal de la Gent Gran, després de les obres de millora de l’equipament, 

que incorpora un nou sistema de climatització amb recuperació de calor, nova instal·lació elèctrica i llums, nous banys i 

rehabilitació integral de les sales.

Reobertura del Casal de la Gent Gran

L’acte va comptar amb la parti-
cipació del president de la jun-
ta del Casal d’Avis, Adrià Mi-
guel; el regidor de Gent Gran de 
l’Ajuntament, Antonio García, i 
la col·laboració de l’Agrupació 
Musical de Badia del Vallès, que 
va oferir una actuació.

Adrià Miguel va destacar la llui-
ta veïnal que va aconseguir que 
Badia es dotés d’equipaments 
com el Casal i va agrair a l’Ajun-
tament les millores que ha rea-
litzat a l’espai. 

Per la seva banda, Antonio Gar-
cía va subratllar la importància 
d’equipaments públics com el 
Casal per promoure la vida acti-
va de la gent gran i fomentar la 
vida social del municipi. 

El Casal es va reobrir després 
de la finalització d’una actua-
ció integral de millora de la cli-
matització, la il·luminació, la 

instal·lació elèctrica i els serveis, 
així com dels espais interiors.

Amb la reforma es millora l'efi-
ciència i la capacitat de les 
instal·lacions, pel que fa a les 
condicions de benestar i el con-
fort tèrmic de les persones usu-
àries del servei. L'abast d'aquest 
projecte ha contemplat la remo-
delació de les instal·lacions elèc-
triques de baixa tensió, contra 
incendis, la reforma integral dels 
banys i serveis, inclosa la lam-
pisteria, i la nova instal·lació de 
clima i ventilació.

Als espais polivalents de la plan-
ta baixa s’ha instal·lat un siste-
ma centralitzat de climatització 
amb cabal de refrigerant varia-
ble que permet triar les condi-
cions de funcionament de cada 
unitat interior. 

Pel que fa a la instal·lació elèc-
trica, s’ha canviat totalment per 

millorar la seva capacitat i segu-
retat. Totes les lluminàries són 
d'elevada eficiència energètica i 
estan equipades principalment 
amb llums de tipus LED.

Respecte als serveis, s'han ade-
quat el d'homes, el de dones 
i el de les persones usuàries de 
l’espai de la petanca. En tots els 
casos, s’ha instal·lat un nou pa-
viment i revestiment de rajoles 
ceràmiques, noves portes, s’han 
canviat tots els sanitaris i s’han 
col·locat elements d'adaptació 
per a persones amb diversitat 
funcional.

També s’han pintat i rehabili-
tat les sales interiors del Casal i 
s’han millorat els accessos i els 
tancaments dels espais.

El pressupost d'execució per a 
totes aquestes actuacions de mi-
llora previstes al projecte ha es-
tat de 227.607,40 euros.
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Obre l’Oficina d’Atenció 
Presencial d’Agbar a 
l’edifici de l’Ajuntament

El Club Natació Badia, 
a 1a Nacional

Des del 18 de maig està operati-
va l’Oficina d’Atenció Presencial 
del servei d’aigües d’Agbar a una 
sala de l’edifici de l’Ajuntament. 
Els dies d’atenció són els dime-
cres i els dijous de cada setmana 
en horari de 9 a 13 hores. L’aten-
ció es realitza de manera oberta 
a totes les persones usuàries, pri-
oritzant les que hagin reservat 
hora prèviament.

L’Oficina d’Atenció Presencial 
d’Agbar està situada a la plan-
ta baixa de l’edifici, al costat de 
l’Oficina d’Atenció a la Ciutada-
nia, i és totalment accessible. Per 
facilitar la localització, la ubica-
ció està senyalitzada.

D’aquesta manera, es torna a 
oferir atenció presencial per te-
mes de gestió del subministra-
ment d’aigua a la ciutadania de 
Badia en un punt situat al centre 
de la població, tal com va acor-
dar l’Ajuntament amb la compa-
nyia subministradora.

També pots contactar la compa-
nyia per aquests canals:
• Portal web: agbarclients.cat
• Telèfon comercial: 934 953 

540 o 900 405 070 (labora-
bles, de 8 a 21 hores)

• Cita prèvia en línia: agbarcli-
ents.cat/ca/cita-previa

• Telèfon cita prèvia: 934 953 
540

El Club Natació Badia ha 
aconseguit ascendir a 1a Di-
visió Nacional de waterpo-
lo per primer cop després de 
perdre per la mínima (8-9) 
davant de l’A.R. Concepci-
ón-Ciudad Lineal al partit de 
tornada de la gran final, que 
va tenir lloc el 14 de maig a 
la piscina del Complex Es-
portiu. Com que a l’anada 

havia guanyat per dos gols 
(8-10), el còmput total li va 
atorgar la victòria. És la pri-
mera vegada que el club ba-
dienc arriba a 1a nacional.

Va ser un partit agònic i ple 
d’emoció. L’equip badienc va 
lluitar de valent per defensar el 
resultat positiu de l’anada i, tot 
i perdre a casa, va aconseguir 

finalment el somni de pujar de 
categoria. 

La piscina del Complex Espor-
tiu va registrar una gran assis-
tència de públic que volia fer 
costat al seu equip en un par-
tit tan decisiu. L’Ajuntament 
va habilitar dues grades addici-
onals per acollir les nombroses 
persones que s’hi van apropar. 
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ALBA CAMACHO TRINIDAD, GUANYADORA DEL PRIMER PREMI EN EL 
CERTAMEN DE TIKTOK “BADIA DEL VALLÈS PER LA IGUALTAT”:

“Tot el que fomenti una vida i una comunitat 
igualitària pot ser sa per a Badia”

Alba Camacho Trinidad (Sabadell, 2003) va obtenir el primer premi del certamen “Badia del Vallès per la igualtat”, que instava 

la ciutadania nascuda, resident, estudiant i/o treballadora en el municipi a pujar vídeos a TikTok per la igualtat de gènere amb 

motiu de la celebració del 8 de març, Dia Internacional de la Dona. 

Enhorabona pel primer premi 
del certamen en Badia. Què 
vas sentir a conèixer que la 
teva obra havia aconseguit el 
primer premi?

No m’ho creia. Vaig estar ta-
fanejant dies abans l’etique-
ta que hi havia per al concurs 
i vaig veure que hi havia molts 
vídeos i de tremenda diversitat 
i tipus, per això mateix em va 
fer moltíssima il·lusió. No és la 
primera vegada que represento 
a Badia en creacions de caràc-
ter feminista i això m’enorgu-
lleix molt. 

D’on va sorgir la idea del ví-
deo? Vas comptar amb alguna 
col·laboració en realitzar-lo?

Em van comentar l’existèn-
cia del concurs i, donats els 
meus coneixements sobre al-
gunes plataformes per a crear 
contingut digital, em va anar 
bastant fàcil. Havia usat al-
gunes pàgines web com Pre-
zi o Canva, però, com havia 
de ser un vídeo, vaig haver 

d’endinsar-me a conèixer pla-
taformes de vídeo. Quant al 
seu contingut vaig pensar que 
res millor com una introduc-
ció general que expliqués el 
perquè de tot aquest movi-
ment. 

Què creus que ens falta per 
fer a la societat en general 
en matèria d’igualtat? Qui-
nes iniciatives proposaries a 
escala local per a millorar en 
aquest camp?

Tot sempre anirà molt lligat 
a l’educació. És evident que 
el feminisme ha de ser als va-
lors d’una persona perquè nin-
gú és més que ningú. Però tot 
allò que siguin tallers infantils 
o activitats (teatres, gimcanes, 
etc.) que fomentin una vida i 
una comunitat igualitària pot 
ser sa per al municipi, com és el 
cas dels bancs de la plaça de la 
Dona, els senyals de Badia fe-
minista, etcètera.

Utilitzes habitualment Tik-
Tok? Creus que pot ser útil 

per a conscienciar i fer arribar 
missatges com per exemple 
els realitzats en aquest certa-
men, sobre igualtat?

Sí, sens dubte crec que és 

una de les aplicacions princi-
pals que una persona adoles-
cent empra diàriament durant 
el temps lliure que té. És una 
mesura molt profitosa, ja que 
veure vídeos en moviment et fa 

parar esment del que succeeix 
en la pantalla, encara que s’ha 
de saber cridar l’atenció des del 
minut zero perquè fer scroll 
(moure el dit per la pantalla) és 
molt fàcil.


